



REMINDER

PLAYERS EXCHANGES

Hello dear Captains,

We are in the process of publishing the schedule beginning January 12, 2026. Considerable effort has gone into preparing this schedule, as well as accommodating your requests regarding player exchanges or tryouts for players within new teams.

Despite these efforts, we have learned that certain player exchanges have taken place without the knowledge or consent of the team captains involved, and without approval from the Club's team coordinators. We would like to remind you that this operating rule was discussed with all of you during the Captains' Meeting held on November 18, 2025.

The minutes of that meeting are available on the Club's website. We ask for everyone's full cooperation to ensure that established procedures are respected and that all individuals involved are treated fairly.

Thank you for your understanding and collaboration.

Stéphane Dumas, President

CVE Pickleball Club



RAPPEL

ÉCHANGES DE JOUEURS

Bonjour chers capitaines.

Nous sommes sur le point de publier l'horaire débutant le 12 janvier 2026. Nous avons mis beaucoup d'efforts pour y arriver et aussi pour répondre à vos besoins en terme d'échange de joueurs ou d'essais de joueurs dans de nouvelles équipes.

Malgré cela, nous avons appris que ces échanges de joueurs se sont faits à l'insu et sans le consentement de capitaines d'équipes et encore moins de l'approbation des coordonnateurs d'équipes du Club. Nous vous rappelons que nous avons discuté de cette règle de fonctionnement avec vous tous lors de la rencontre des capitaines le 18 novembre 2025 dont le compte-rendu se trouve sur la page web du Club.

Nous demandons votre collaboration à tous afin d'assurer le respect de tous les personnes impliquées.

Stéphane Dumas, Président

CVE Pickleball Club